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Sykehuset Innlandet HF 
Styremøte 14.12.2023 
 

 

 

 

SAK 098-2023  

GODKJENNING AV PROTOKOLL FRA STYREMØTE 22. NOVEMBER 2023 I                    

SYKEHUSET INNLANDET HF 

 

 

 

Forslag til vedtak 

 

Protokoll fra styremøtet 22. november 2023 godkjennes. 

 

 

 

 

 

Brumunddal, 7. desember 2023 

 

 

 

Alice Beathe Andersgaard 

administrerende direktør 
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Protokoll 
fra styremøte i Sykehuset Innlandet HF 
 

Tid: Onsdag 22. november 2023 kl. 0930-1500  

Sted: Sykehuset Innlandet Brumunddal  

Fra styret:  
Styreleder Toril B. Ressem, nestleder Halfdan Aass, Irene Dahl Andersen, Ragnhild 
Aalstad, Ivar P. Gladhaug, Bjarne Eiolf Holø, Torunn Aass Taralrud, Tone Kristine 
Amundgaard, Per H. Christensen, Øistein Hovde og Torleiv Svendsen  

 

Fra administrasjonen:  
Administrerende direktør Alice Beathe Andersgaard, rådgiver HR Bente Solbakk 
(stedfortreder for administrasjonsleder Linda Nyfløt),  direktør medisin og helsefag 
Ellen H. Pettersen, økonomidirektør Nina Strøm Swensson, HR-direktør Cecilie Dobloug 
Nyland og  kommunikasjonsdirektør (stedfortreder) Anette Løberg 

Fra Brukerutvalget: 

Bjug Ringstad (leder Brukerutvalget) og Ola Aarvik (nestleder Brukerutvalget) 

 

 

Referent: Bente Solbakk 

 

 

Kontaktmøte mellom styret og TV20 (foretakstillitsvalgte i Sykehuset Innlandet HF) 
 

Det ble holdt innlegg ved foretakstillitsvalgte/divisjonstillitsvalgte:  

 

Foretakstillitsvalgt, NITO, Sveinung Longva Vatnehol, holdt et innlegg om seniortiltak, 

ved presentasjon. 

  

Divisjonstillitsvalgt, Norsk Sykepleierforbund, Elin Svenning holdt et innlegg om temaet 

«beholde og rekruttere sykepleiere, spesialsykepleiere og jordmødre». 

 

Divisjonstillitsvalgt, Delta, Hajra Sinkovec holdt et innlegg om oppgavedeling samt 

oppfølging av akuttmedisinforskriften og rollen som fartøysjef. 

 

Det ble åpnet for innspill og kommentarer til innleggene.  

 

Styret ga et samlet uttrykk for at foretakstillitsvalgt og divisjonstillitsvalgte pekte på 

mange viktige saker som styret vil ta med i det videre arbeidet.  Det ble påpekt at flere 

av sakene som styrebehandles i dagens møte i stor grad omhandler flere av de 

utfordringene som ble belyst av de tillitsvalgte. 
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Temasak: Forenkle og forbedre – tematisk organisering av psykisk helsevern  

 

Divisjonsdirektør divisjon Psykisk helsevern Benedicte Thorsen-Dahl ledet et 

regjeringsoppnevnt ekspertutvalg som har utredet mulighetene for en sterkere tematisk 

organisering av psykisk helsevern. Målet har vært å forbedre kvaliteten i behandlingen 

og bidra til at pasientene kommer raskere til riktig behandling.   

 

De mest sentrale punktene i rapporten ble gjennomgått. Rapporten er oversendt Helse- 

og omsorgsdepartementet og er på høring.  

 

Lenke til rapporten; Forenkle og forbedre - regjeringen.no 

 

 

SAK 091-2023  

GODKJENNING AV PROTOKOLL FRA STYREMØTE 19. OKTOBER 2023 I 

SYKEHUSET INNLANDET HF 

Styrets enstemmige vedtak 

Protokoll fra styremøtet 19. oktober 2023 godkjennes. 

 

SAK 092-2023  

REFERATER FRA MØTER I BRUKERUTVALGET 16. OKTOBER OG FRA 

UNGDOMSRÅDET 25. OKTOBER 2023 I SYKEHUSET INNLANDET HF 

 

Referat fra møte i Brukerutvalget den 16. oktober og referat fra møte i Ungdomsrådet 

den 25. oktober var sendt ut som saksvedlegg i forkant av styremøtet. 

Leder av brukerutvalget, Bjug Ringstad, orienterte om de viktigste sakene fra møte i 

Brukerutvalget den 16. oktober.  

Brukerutvalget oppfordret styret til å melde fra om det er temasaker Brukerutvalget kan 

belyse i kontaktmøtet med styret i desember.   

 

Styrets enstemmige vedtak:  

Styret tar referater fra møter i Brukerutvalget 16. oktober og fra Ungdomsrådet 25. 
oktober 2023 i Sykehuset Innlandet HF til orientering. 

 

SAK 093-2023  

MÅNEDSRAPPORT OKTOBER 2023 

 

https://www.regjeringen.no/no/dokumenter/fornkle-og-forbedre-rapport-om-tematisk-organisering-av-psykisk-helsevern/id2993928/?ch=1
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Oppsummering 

I denne saken gjennomgås resultater for kvalitet, bemanning, aktivitet og økonomi. 

Gjennomsnittlig ventetid for foretaket samlet i oktober er 80 dager, en nedgang på en 

dag sammenlignet med september, men seks dager høyere enn i oktober i fjor. Andel 

fristbrudd er redusert, både for de som har startet helsehjelp og de som fortsatt venter. 

Andelen er lavere sammenlignet med samme måned i fjor. I oktober er det for første 

gang i år en reduksjon i antallet kontakter som har passert planlagt tid for oppmøte. 

Innenfor fagområde psykisk helsevern barn og unge fortsetter ventetiden å synke og er 

nå på samme nivå som høsten 2019. Også innenfor psykisk helsevern voksne er det 
nedgang i ventetid i oktober. 

Bemanningsforbruket i oktober måned ligger totalt 165 brutto månedsverk høyere enn 

periodisert bemanningsbudsjett.  Hovedvekten av merforbruket knytter seg til driften i 

de to store somatiske divisjonene som har et merforbruk tilsvarende 155 brutto 

månedsverk.  Merforbruket skyldes blant annet rekrutteringsutfordringer, fravær og 

manglende kapasitet i kommunene til å ta imot utskrivningsklare pasienter.   

Aktiviteten innenfor somatiske tjenester målt i DRG-poeng (døgn, dag og poliklinikk) 

akkumulert per oktober, er 3,9 prosent bak plantall. Aktiviteten er høyere enn i 2022 

akkumulert. Aktiviteten i oktober isolert er fem prosent lavere enn planlagt, men høyere 

enn aktiviteten i 2022. Begge de to store somatiske divisjonene ligger etter plantall for 

oktober. Det er en reduksjon i akutt døgnbehandling og antall akutte polikliniske 
konsultasjoner sammenlignet med oktober i 2022. 

Resultatet isolert i oktober er på minus 25 millioner kroner. Akkumulert viser 

regnskapet et negativt resultat på 36 millioner kroner hittil i år, og det er 69 millioner 

kroner etter budsjett. Som følge av den negative resultatutviklingen de siste to 

månedene, er en årsprognose på pluss 10 millioner kroner ikke lenger realistisk og 

prognosen etter oktober er justert til minus 30 millioner kroner for 2023. Det er 70 

millioner kroner lavere enn budsjettert resultat for 2023.  

 

Kommentarer fra møtet 

Den underliggende driften i september og oktober har vært negativ, og det er svært 

viktig å snu denne trenden for å ha en bedre inngangsfart inn i 2024. Det er helt 

nødvendig å sikre økonomisk bærekraft for investeringer i utstyr og fagutvikling fram 
mot realisering av framtidig sykehusstruktur.  

Foretaket arbeider kontinuerlig med tiltak for å bedre driftsresultatet i tråd med 

budsjetterte rammer. Under området «god drift» er de viktigste tiltakene å øke 

nærværet, beholde og rekruttere ansatte, redusere bruk av innleie fra byrå og variabel 

lønn. Tiltakene har gitt positiv effekt på fravær og turnover, men de har så langt ikke gitt 
forventet effekt på bemanningstallene og de økonomiske resultatene.  

Styret ber om analyser av forholdet mellom aktivitet og bemanning i de store somatiske 

divisjonene, Gjøvik-Lillehammer og Elverum-Hamar, i tillegg til tiltak for å redusere 

innleie i foretaket. Styret gir klart uttrykk for at tiltaksarbeidet må intensiveres 
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betraktelig for å få de økonomiske effektene foretaket trenger. Styreleder fremmet et 
nytt forslag til vedtak. 

Administrerende direktørs forslag til vedtak:  

Styret tar månedsrapport per oktober 2023 til etterretning. 

 

Styreleder fremmet følgende forslag til vedtak: 

1. Styret tar månedsrapport per oktober 2023 til etterretning. 

2. Styret konstaterer at den negative økonomiske utviklingen fortsetter og ber 

Sykehuset Innlandet øke innsatsen for å sikre en økonomisk bærekraftig 
drift.   

3. Styret ber særskilt om analyser av forholdet mellom aktivitet og bemanning i 

de store somatiske divisjonene Gjøvik-Lillehammer og Elverum-Hamar i 

tillegg til å se på muligheter for å redusere innleie i hele foretaket. 

4. Styret forventer at resultater av analysearbeidet og en konsekvensvurdering 

av redusert innleie, legges frem i styremøtet i desember i forbindelse med 

behandlingen av budsjett 2024. 

 

Styrets enstemmige vedtak  

1. Styret tar månedsrapport per oktober 2023 til etterretning. 

2. Styret konstaterer at den negative økonomiske utviklingen fortsetter og ber 

Sykehuset Innlandet øke innsatsen for å sikre en økonomisk bærekraftig 

drift.   

3. Styret ber særskilt om analyser av forholdet mellom aktivitet og bemanning i 

de store somatiske divisjonene Gjøvik-Lillehammer og Elverum-Hamar i 

tillegg til å se på muligheter for å redusere innleie i hele foretaket. 

4. Styret forventer at resultater av analysearbeidet og en konsekvensvurdering 

av redusert innleie, legges frem i styremøtet i desember i forbindelse med 

behandlingen av budsjett 2024. 

SAK 094-2023  

VIDEREUTVIKLING AV SYKEHUSET INNLANDET – ORIENTERING OM ARBEIDER I 

KONSEPTFASE STEG 2 

 

Adm. direktør Alice Beathe Andersgaard orienterte om status i de to hovedleveransene i 

konseptfase steg 2.  

 

Innspill knyttet til saken om funksjonsområder lagt til Elverum mottatt av Sykehuset 
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Innlandet fra kommuner og interessenter i Innlandet, følger som vedlegg til sak 095-
2023 Styreleders orienteringer.   

Alle innspill fra interessenter er publisert på Helse Sør-Øst RHF sine nettsider. 

 

Styrets enstemmige vedtak  

Styret tar informasjon om arbeidet med «Videreutvikling av Sykehuset Innlandet HF, 

konseptfase steg 2», til orientering.  

 

SAK 095-2023  

ORIENTERINGER FRA STYRELEDER 

 

Styreleder orienterte om følgende saker: 

1. Protokoll fra foretaksmøte i Sykehuset Innlandet HF 02.11.2023  

2. Brev fra Lillehammer kommune  

3. Brev fra Interkommunalt politisk råd i Lillehammerregionen  

4. Informasjon fra møte i Politisk referansegruppe 30. oktober 2023  

5. Brev fra Midt-Gudbrandsdal Interkommunale politiske råd  

6. Brev fra kommunalsjefene helse og omsorg Gjøvikregionen og Gran og  

brev fra Formannskapet i Gjøvik kommune  

 

Styrets enstemmige vedtak  

Styret tar redegjørelsene fra styreleder til orientering. 

 

SAK 096-2023  

ORIENTERINGER FRA ADMINISTRERENDE DIREKTØR  

Det ble gitt en orientering om følgende saker: 

1. Fra Helse Sør-Øst RHF: Foreløpig protokoll fra styremøte 26. oktober 2023  

2. Status Virksomhetsplan 2024.  Muntlig orientering. 

3. Forhandlingene om Samarbeidsavtalen mellom spesialisthelsetjenesten og 

kommunene i Innlandet. Muntlig orientering. 

 

Orienteringen om Forbruk privat rehabilitering ble utsatt til styremøtet den 14. desember. 



60 
 

 

Styrets enstemmige vedtak  

 

Styret tar redegjørelsene fra administrerende direktør til orientering. 

 

SAK 097-2023  

EVENTUELT OG STYRETS TIME 

 

Ingen saker under eventuelt og styrets time. 

 

 

Neste styremøte 

Neste styremøte avholdes 14. desember 2023. 

 

 

Møtet hevet kl. 15.00. 

 

 

Brumunddal, 22. november 2023 

 

 

________________________________________  ________________________________________ 

Toril B. Ressem     Halfdan Aass   

styreleder      nestleder    
        

 

________________________________________  ________________________________________ 

Ivar P.  Gladhaug     Torunn Aass Taralrud 
        

 

________________________________________  ________________________________________ 

Øistein Hovde     Tone Kristine Amundgaard 

 

 

________________________________________  ________________________________________ 

Torleiv Svendsen     Irene Dahl Andersen 
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________________________________________  ________________________________________ 

Ragnhild Aalstad     Per H. Christensen 

 

        

________________________________________ 

Bjarne Eiolf Holø  

 

 

 

________________________________________   

Bente Solbakk 

referent 

 

 


